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Zapytanie
z sesji Rady Miasta W dniu 21 grudnia 2021 r. '

dot. Strategii Promocji Miasta. Dlaczego Strategia opracowywana jest pr firmę zewnętrzną, ili-”,fi— i
a nie Właściwe i kompetentne” wydziały Urzędu Miasta. Jaki jest cel opracowania takiej
strategii.

Dominik Szustakiewicz


